

Full Product Fact Table for S42325: PDI Povidone-Iodine Swabsticks (3's) and S42050: PDI Povidone-Iodine Swabsticks (1's)

Product Facts	Info-Produit
Medicinal Ingredient (w/w): Povidone-Iodine USP, 10%	Ingrédient Médicinal (w/w): Povidone Iodée USP, 10%
Uses: • First aid antiseptic • For minor wound cleansing	Usages: • Antiseptique de premier secours • Pour le nettoyage de blessures mineures
Warnings: For external use only.	Mises en Garde: Pour usage externe seulement.
Do Not Use: • If you are pregnant or breastfeeding • In the eyes or over large areas of the body • On deep or puncture wounds, animal bites, or serious burns	Ne pas utiliser: • Si vous êtes enceinte ou vous allaitez • Dans les yeux ou sur de larges surfaces du corps • Sur des blessures profondes, morsures d'animaux, or brûlures graves
Ask a health care practitioner before use if you have a thyroid disease.	Consultez un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous avez une maladie de la thyroïde.
When using this product avoid contact with eyes. If contact occurs, rinse thoroughly with water.	Lorsque vous utilisez ce produit éviter tout contact avec les yeux. Si un contact a lieu, rincer abondamment avec de l'eau.
Stop and ask a health care practitioner if symptoms worsen or persist after seven days, or if irritation develops.	Cessez d'utiliser et consultez un professionnel de la santé si les symptômes s'aggravent ou persistent après sept jours, ou si une irritation se développe.
Keep out of reach of children. If swallowed, get medical help or contact a poison control right away.	Gardez hors de la portée des enfants. En cas d'ingestion, contactez un centre antipoison ou obtenez une centre antipoison immédiatement.
Rare anaphylactic reactions have been known to occur.	Des réactions anaphylactiques rares peuvent survenir.
Directions: Adults, adolescents, and children 2 years and older: • Clean the affected area • Apply a small amount to wound 1-3 times daily • May be covered with a light sterile bandage • Supervise children when they use this product	Mode d'emploi: Adultes, adolescents, et enfants de 2 ans et plus: • Nettoyer la zone concernée • Appliquer une petite quantité sur la blessure 1 à 3 fois par jour • Peut être couvert d'un léger pansement stérile • Surveillez les enfants lorsqu'ils utilisent ce produit
Other Information: Store at room temperature. Avoid excessive heat.	Autres Renseignements: Conserver à température ambiante. Éviter la chaleur excessive.
Non-Medicinal Ingredients: Citric acid, Glycerin, Hydroxide, Nonoxynol-10, Purified Water, Sodium Hydroxide	Ingrédients Non-Médicinaux: Citric acid, Glycerin, Hydroxide, Nonoxynol-10, Purified Water, Sodium Hydroxide
Questions? Call 1-800-263-7067	Questions? Appelez le 1-800-263-7067